

12D9N Magical Northern Light Finland & Norway

Lofoten. North Cape. Tromso. Rovaniemi

TOUR CODE : FINO12

Tour Highlights

MEAL PLAN

9 BREAKFAST, 7 LUNCH, 6 DINNER

SPECIAL MEALS

NORDIC CRAB MEAL, CHINESE MEAL,
NORWEIGIAN COD FISH, CATCH OF THE
DAY, AURORA DINNER CRUISE*

ENTRANCES INCLUDED:

SANTA CLAUS VILLAGE, ARTIC & NORTH
CAPE CROSSING CERTIFICATES, NORTH
CAPE PLATEAU, HUSKY FARM & RIDE*,
REINDEER RIDE*, NORDIC CRAB CATCHING
TOUR, TROMSO POLARIA AQUARIUM

4 ★ HOTELS THROUGHOUT &
1 NIGHT GLASS IGLOO

*Note: Aurora Dinner Cruise operates between Oct - March. We will replace with Fjord excursion by bus for Sep departures. Any Reindeer or Husky Sledding Tour is not available and will be replaced by Sami Cultural Tour. Visit their home to learn about Sami cultural and listen stories through Joik performance. In addition, the tour is included with entrance to Sami Museum or Polar park.



Via flight
Overnight stay
Featured destinations

Day 1 SINGAPORE ✈ HELSINKI

Assemble at the airport and take-off to Helsinki, capital of Finland.

Day 2 HELSINKI ✈ ROVANIEMI (MOB/CHINESE L)

Discover Rovaniemi, the official hometown of Santa Claus, where enchanting tales come to life. Explore Santa Claus Village, send postcards from Santa's Main Post Office, and obtain an Arctic Circle stamp. Receive an Arctic Crossing Certificate and meet Santa Claus at the Christmas House. Stroll around the lively town centre of Rovaniemi is great for shopping with scores of specialized shops and boutiques cater for all preferences from fashion and shoes to sports equipment and classic Finnish design brands.



康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL

☎ 6533 1788 www.hongthai.com.sg
enquiries@hongthai.com.sg
#04-25/26 PEOPLE'S PARK COMPLEX

Day 3 ROVANIEMI – SAARISELKA (B/HOTEL D)

As for today, we will be heading to **Saariselka**, a resort village in northern Finland that houses the worldwide famous **Kakslauttanan Arctic Resort**. In the afternoon, visit the **Husky Farm** and meet the awfully adorable husky puppies. Get set for a night of wonder as we arranged for you to stay in a uniquely comfy **kelo glass igloo** for tonight's accommodation. Enjoy finish sauna by your own private area and be mesmerized by the clear starry skies as you cuddle up in the warm toasty bed.

Day 4 SAARISELKA – LAKESLV (B/L/HOTEL D)

Today crossing border to Norway and experience a picturesque journey as you drive through stunning landscapes of snow-covered mountains and crystal-clear fjords. Discover the town of **Lakeslv** an extraordinary venue which is one of the Norway's northernmost town. If weather permits, you may be lucky enough to witness the Northern Lights from the comfort of your hotel.

Day 5 LAKESLV – NORTH CAPE – OLDERFJORD (B/L/HOTEL D)

Enter Europe's northernmost point; imagine a place in the far north, where the Atlantic Ocean meets the Arctic Ocean and mixes its cold waters. This place is situated at **Nordkapp (North Cape)** in Western Finnmark, Northern Norway. The Svalbard archipelago is the only dry land between you and the North Pole. Visit the **North Cape Plateau** with its cliff facing the sea, rising up to 307 meters high. Throughout the year, the North Cape Hall holds numerous exhibitions and and the chapel **St Johannes Kapell** is the world's northernmost ecumenical chapel.

Day 6 OLDERFJORD – ALTA – TROMSO (B/L)

After breakfast, we will proceed to Alta, a town on Norway's northern coast, at the head of Alta Fjord. Alta does not get bitterly cold due to its proximity in the inner part of the **Altafjorden (Fjord)** and the fact that the Norway coast has a taste of the Gulf Stream. The low annual rainfall provides optimum aurora conditions every year from September to April. Pit stop at the **Northern Lights Cathedral** - a huge modern church in the city centre. Then depart for the northern Norwegian city of Tromso, a major cultural hub above the Arctic Circle.

Day 7 TROMSO (B/AURORA CRUISE D)

Kick off the day with a city tour to see the most iconic sights in the city such as the **Arctic Cathedral** and breathtaking views of the surrounding mountains and sea. Visit **Polaria Aquarium**, where providing visitors with a unique and educational experience about the northernmost regions of the world also with an open pool with bearded seals. You may join an option to take cable car up to Mt. Storsteinen viewpoint to marvel -

- the city's best panoramic view. Tonight, experience the artic with dinner in electric engine operated floating restaurant. Settle at one of the tables next to our panoramic windows. Enjoy then dinner cooked with locally-sourced, seasonal and fresh ingredients combined modern twist inspired by traditional Northern Norwegian culinary dishes.

Day 8 TROMSO – SVOLVAER (B/L/HOTEL D)

This morning, enjoy a 25 to 30-minute **reindeer sledding ride** as the guide you around the valley and along the coast. Afterwards, take the opportunity to feed 300 of these magnificent animals before entering the gamme for a hot traditional meal cooked over the fire. End the tour by gathering around the fire to listen to Sami history, stories and joiking (traditional Sami songs). Next, travel to **Svolvær**, capital of the Lofoten Islands.

Day 9 SVOLVAER – STAMSUND – REINE – SVOLVAER (B/NORDIC CRAB L/D)

Traverse through the islands of **Lofoten** and delight in the idyllic coastal scenery of Vestfjord along the way. Then, board on a rib boat and witness the moment our host harvest **Nordic Crab**. With the stories about marine life, head back to restaurant for an **Arctic Seafood feast!** Continue to **Reine**, with red and white fishermen's huts dotting the shoreline and surrounding peaks of granite shooting out of the Reinefjorden, the village has earned a reputation as "the most beautiful place in the world".

Day 10 SVOLVAER – NARVIK (B/L)

embark to **Narvik** where is a town in the northern part of Norway, surrounded by beautiful mountains and a fjord. It played a significant role in World War II. The town is known for transporting iron ore from nearby mines in Sweden. You may join an option to experience the artic train with 43-kilometer-long between Narvik and Kiruna, Sweden. The train moves through a unique, beautiful, and changing landscape from fjords to high alpine terrain. In this landscape, there is more than nature that is perceived as dramatic.

Day 11 NARVIK ✈️ OSLO ✈️ SINGAPORE (B)

After breakfast, spend the free at leisure till departure transfer to airport for your flight back to Singapore.

Day 12 SINGAPORE

Arrival in Singapore and we hope you have enjoyed your vacation with **Hong Thai Travel**. We look forward to seeing you again for your next tour

Remarks

- * If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative.
- * During major events, accommodation may not be in the city mentioned.
- * Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.



Day 1 新加坡 ✈️ 赫尔辛基

在新加坡樟宜机场集合，乘坐航班飞往芬兰首都赫尔辛基。

Day 2 赫尔辛基 ✈️ 罗瓦涅米 (机上用餐/中式午餐)

探索罗瓦涅米，圣诞老人的官方故乡，这迷人故事化成了现实。探访圣诞老人村，从主邮局寄明信片将获得北极圈的邮戳。我们也可以领取北极穿越证书，进屋拜访圣诞老人。之后，漫步于罗瓦涅米市中心，悠悠地逛着购物街，有许多专卖店和精品店，涵盖从时尚到运动设备或经典芬兰设计品牌的各种选择。

Day 3 罗瓦涅米 - SAARISELKA (早/酒店晚餐)

今天，前往Saariselka，芬兰北部的一个度假村，也是全球著名的Kakslauttanen极地度假村的所在地。下午参观哈士奇犬农场，与可爱的哈士奇小狗见面。今晚安排了在独特舒适的玻璃圆顶屋里过夜，同时在自己的私人区域享受芬兰桑拿浴，并在温暖舒适的床上，与清澈的星空相拥，感受星空环绕的时刻。

Day 4 SAARISELKA - LAKESLV (早/午/酒店晚餐)

今天我们将越过边境前往挪威，沿途驾车穿越雪覆盖的山脉和晶莹剔透的峡湾，体验一场如画的旅程。来到Lakeslv镇，这是挪威最北部其中一个稀有小镇。如果天气允许，您可能有幸在酒店的舒适环境中欣赏到极光。

Day 5 LAKESLV - 北角 - OLDERFJORD (早/午/酒店晚餐)

踏入欧洲最北端；想象一下，在极远的北方，大西洋与北冰洋交汇，寒冷海水的交融。这个地方位于挪威北部的芬马克郡西部，名为北角。斯瓦尔巴群岛是我们与北极之间唯一的陆地。参观北角高原，悬崖峭立于海面，最高可达307米。这里也有长年举办多个展览的北角大厅，而圣约翰教堂是世界最北端的普世教堂。

Day 6 OLDERFJORD - 阿尔塔 - 特罗姆瑟 (早/午餐)

早餐后，我们将前往阿尔塔，这是挪威北海岸的一个城镇，位于阿尔塔峡湾的尽头。由于其位于阿尔塔峡湾的内部，并且受到墨西哥湾暖流的影响，阿尔塔并不会极端寒冷。每年9月至4月的低降雨量为欣赏极光提供了最佳条件。在市中心参观极光大教堂，这是一座现代化的大教堂。然后继续启程前往挪威北部城市特罗姆瑟，这是一个位于北极圈以上重要的文化枢纽。

Day 7 特罗姆瑟 (早/极光船游晚餐)

开始一天的城市游，欣赏城市最具代表性的景点，如北极大教堂以及周围山脉和海洋的等景色。参观极地水族馆，为游客提供一个独特而富有教育性的体验，了解世界最北地区，还可以欣赏髭海游泳的开放池。之后，自费搭乘缆车到达Storsteinen山上，俯瞰城市最壮丽全景。今晚，乘搭通过电动引擎操作的浮动餐厅用餐。坐在窗旁欣赏美景也同时享用由本地采购的新鲜食材烹制而成的晚餐，结合传统北挪威烹饪的现代创意。

Day 8 特罗姆瑟 - 斯沃尔韦尔 (早/午/酒店晚餐)

今早，享受25到30分钟的驯鹿雪橇之旅，引导您穿越山谷和沿海地区。随后，有机会喂养这300多头宏伟动物，然后进入帐篷享用在火上烹制的传统简餐。结束游览前，聚集在篝火周围聆听萨米历史、故事和joiking (传统的萨米歌曲)。接着，前往斯沃尔韦尔，这是罗弗敦群岛的首府。

Day 9 斯沃尔韦尔 - STAMSUND - REINE - 斯沃尔韦尔 (早/北欧螃蟹/晚餐)

穿越罗弗敦群岛的各个岛屿，沿途欣赏威斯特峡湾如诗如画的海岸风光。接着，登上一艘快艇，目睹船夫捕抓北欧螃蟹的瞬间，也听着关于海洋生物的一些故事。返回餐厅享用为大家准备的北极海鲜盛宴！继续前往Reine，红白相间的渔民小屋点缀在海岸线上，花岗岩峰耸立在Reinefjorden上，这个村庄因此被誉为“世界上最美丽的地方”之一。

Day 10 斯沃尔韦尔 - 纳尔维克 (早/午餐)

启程前往纳尔维克，这是挪威北部的一个城镇，被美丽的山脉和峡湾环绕。纳尔维克在二战中也扮演了重要角色。此外，该城以从瑞典附近的矿山运输铁矿石而闻名。您可以自费选择乘坐北极列车的体验，穿越纳尔维克和瑞典基律纳(Kiruna)之间的43公里长的铁路。列车穿越美丽且多变的地貌，从峡湾到高山地形。在这片地貌中，不仅有自然景观也被视为戏剧性的历史旅程。

Day 11 纳尔维克 ✈️ 奥斯陆 ✈️ 新加坡 (早餐)

早餐后，自由活动，然后前往机场乘机返回新加坡。

Day 12 新加坡

抵达新加坡，希望您与康泰旅行社共享美好回忆，身心康泰。

注：

- * 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代。
- * 重大活动举行期间，酒店住宿可能无法按照行程指定城市安排。
- * 行程顺序如有更改，恕不预先告知。
- * 中文行程若出现出入，将以英文版本为据。



康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL

LOFOTEN ISLANDS

NORTH CAPE

***Magical
Finland &
Norway***

SANTA CLAUS VILLAGE